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Geachte voorzitter en leden van de commissie 
 
In uw commissie komt op 13 februari een 'voorstel voorbereidingsbudget onderzoek 
nieuw dorpshuis Havelte' ter sprake. We vragen u hierbij deze brief als ingekomen stuk 
mee te nemen.  
Een groot aantal inwoners heeft de gang van zaken rond de manier waarop dit 
onderwerp is gelanceerd en voortgang dreigt te krijgen volstrekt anders beleefd dan 
vermeld wordt in de brief die de gemeente in het dorp heeft verspreid. Door middel van 
deze brief wil ik, als betrokken inwoner van Havelte en (dus) gebruiker van ons 
dorpshuis, die beleving verwoorden. 
Ik ga in de geschiedenis niet verder terug dan eind 2017, omdat ik denk dat de 
gebeurtenissen daarvoor genoegzaam bekend zijn.  Ik geef u ook mijn persoonlijke 
mening, al is deze als gezegd voor heel veel inwoners van ons dorp net zo geldig.  
Eind vorig jaar werden we onverwacht geconfronteerd met een plan vanuit de gemeente, 
de ZZWD en Welzijn Meppel Westerveld (WMW), waarin werd voorgesteld De Veldkei te 
verplaatsen naar De Molenhof. Dit nadat zowel de gemeente Westerveld als de WMW 
hadden verklaard dat de discussie over het dorpshuis was afgelopen met als uitkomst, 
dat een duurzame verbouwing van het huidige pand de beste oplossing was, 
bouwkundig zowel als financieel. 
De logische reactie van de goed gevulde zaal op het voorstel was verbaasd en afwijzend. 
Er werden ook geen argumenten gegeven die de aanwezigen konden overtuigen.  
Kort er na was er in De Veldkei de mogelijkheid voor inwoners om individueel met 
vertegenwoordigers van de betrokken drie partijen te spreken. Ook daar was de 
stemming bepaald kritisch en werden er geen argumenten gegeven die de meningen 
zouden kunnen veranderen. In het algemeen was te horen, dat het een nutteloze actie 
was voor een onzalig plan, dat vooral veel meer geld zou kosten dan de voorliggende 
plannen van de al enige tijd actieve bouwcommissie van het dorpshuis. De aanleiding 
voor het idee werd (en wordt) absoluut niet begrepen. Er was waardering voor de 
houding van WMW, die met 13 scherpe voorwaarden voor deelname aan het onderzoek 
naar eventuele mogelijkheden kwam. 
Halverwege januari 2018 volgde een brief van de gemeente, waarin werkgroepen 
werden aangekondigd die vanuit verschillende invalshoeken moeten bezien welke 
oplossing voor het dorpshuis de beste is. Het verslag in die brief over de voorgaande 
contacten, onder de kop ‘In gesprek met Havelte’, was zeer eenzijdig. De afwijzende 
mening van de Havelter bevolking werd totaal niet vermeld, vandaar mijn opmerking 
hierboven.  
Alles voor de ‘Vervolgstappen’, waaraan bij de Havelters totaal geen behoefte was 
gebleken, bleek in de brief ingevuld en er werd een heel straf (veel te straf) tempo 
opgelegd zonder dat daarvoor een acceptabele reden werd gegeven. Zo kunnen leden 
hier en daar niet optimaal aan een werkgroep deelnemen, omdat bijvoorbeeld de 
vergaderingen overdag (werktijd voor ‘gewone mensen’) plaatsvinden. Bovendien is een 
dergelijk tempo van werken veel te hoog voor vrijwillige meedenkers, waarvan de 
organisatoren zeggen, dat ze aan hun inbreng grote waarde hechten. Niet duidelijk is 
waarom we zo nodig ‘eind februari/begin maart moeten worden bijgepraat over de 
resultaten’.  



De vertegenwoordigster van de mensen in de buurt van De Veldkei heeft in allerijl een 
avond georganiseerd om de mening van die mensen te peilen. In een goed bezochte 
vergadering werd de algemene mening duidelijk: ‘we vinden dat De Veldkei moet blijven, 
er is geen enkele reden om het dorpshuis te verplaatsen. Bovendien zal het fysiek niet 
gaan. Voordat je een redelijke keuze zou kunnen maken voor verplaatsen van de Veldkei 
zou je moeten weten wat er vervolgens met het vrijgekomen terrein zou gebeuren. Laten 
de plannenmakers eerst zich eens bezig houden met de mensen die nu in De Molenhof 
zitten in hun zeer oncomfortabele positie’.   
Nu wordt ook uw schaarse tijd gevuld met dit, naar de mening van de meest 
betrokkenen: de inwoners van Havelte, non-probleem. Ik wil daarbij nog niet spreken 
over het geld wat dit allemaal kost en dreigt te kosten. ‘Geld van onze belastingcenten’ 
zei mij een inwoner. 
Ik denk dat verdere pogingen om De Veldkei te verplaatsen onrust veroorzaken, veel 
meer geld dan nodig kosten en leiden tot oneigenlijke discussiepunten tijdens de 
verkiezingen, die m.i. over meer moeten gaan dan alleen De Veldkei. Ik heb de neiging in 
dat kader verband te leggen met het noodzakelijke vertrouwen in de politiek. U zult met 
mij eens zijn dat in een goede communicatie tussen bestuur en inwoners het serieus 
luisteren een eerste prioriteit heeft. Het levert een belangrijke stap in de door ons 
allemaal gewenste open en efficiënte manier van samenleven. 
 
vriendelijke groet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


